
1 

 

PROTOKÓŁ NR 37/22 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA  

KOMISJI GOSPODARCZEJ I KOMISJI SPOŁECZNEJ, 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 27.05.2022 R. 

 
 Posiedzenie o godz. 15.00 otworzył, a następnie prowadził, Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej Roman Pietrzykowski. W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu  członków Komisji 

Gospodarczej oraz siedmiu członków Komisji Społecznej (lista obecności stanowi załącznik nr 

1 do niniejszego protokołu). 

We wspólnym posiedzeniu komisji wzięli również udział: Burmistrz Miasta - Janusz 

Kosecki, Krzysztof Czapiewski – Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Beata Bianek – 

Wicedyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Skórczu. 

 Tematem wspólnych obrad komisji było spotkanie z dyrektorem Zespołu Szkół Publicznych 

w Skórczu w zakresie dalszego prowadzenia i zarządzania nowym przedszkolem oraz 

przedstawienie rzeczywistego terminu oddania budynku przez Wykonawcę. Sprawy różne i 

wolne wnioski.  

 Posiedzenie komisji miało się rozpocząć wizją lokalną na terenie budowy nowego 

Przedszkola Miejskiego w Skórczu przy ul. Wojska Polskiego, jednak ze względu na otrzymane 

w dniu poprzedzającym posiedzenie komisji (26.05.2022 r.) pismo Wykonawcy (załącznik nr 

2 do protokołu), wizja lokalna się nie odbyła i posiedzenie komisji rozpoczęto w siedzibie 

Urzędu Miejskiego w Skórczu.  

 Na wstępie, Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski, poinformował 

zebranych, że po wizji lokalnej na terenie budowy dokonanej przez niego osobiście, a także 

przez Burmistrza Janusza Koseckiego i kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzennej i Inwestycji Marcina Hałasa, niestety prace związane z budową nowego 

przedszkola idą bardzo wolno. Jest już około trzymiesięczne opóźnienie w stosunku do 

pierwotnego harmonogramu prac. 

 Przewodniczący Roman Pietrzykowski poprosił, by Burmistrz przedstawił, na jakim etapie 

są w tej chwili rozmowy z Wykonawcą?  

 Burmistrz odpowiedział, że w chwili obecnej czekamy na ostateczne kosztorysy instalacji 

elektrycznych oraz instalacji wodno – kanalizacyjnej oraz instalacyjnych (CO, wentylacja 

mechaniczna, itp.), w związku ze zmianą projektowanego ogrzewania z gazu na pellet oraz 

zmianą lokalizacji (na wniosek Wykonawcy) centrali wentylacji mechanicznej z piwnicy na 
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dach. W najbliższym czasie planowane jest posiedzenie rady budowy co do bieżącego postępu 

prac, ponieważ, jak obserwujemy, pomimo wcześniejszych zapewnień Wykonawcy o 

nadrobieniu budowy w okresie wiosennym, przyspieszenie prac nie następuje, a nawet 

przeciwnie. 

 Następnie pani Wicedyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Skórczu, Beata Bianek 

przedstawiła zebranym plan funkcjonowania – zarządzania nowym przedszkolem po oddaniu 

go do użytku. Planowane jest, by jeden z wicedyrektorów ZSP na stałe przebywał na terenie 

przedszkola i pełnił nadzór nad jego funkcjonowaniem. Księgowość i kadry nadal pozostaną w 

strukturach ZSP. Pani Wicedyrektor przedstawiła zebranym również wstępne zapotrzebowanie 

na obsadę kadrową w związku ze zwiększeniem liczebności oddziałów oraz zakresu obsługi 

przedszkola (załącznik nr 3 do protokołu). 

 W ramach wolnych wniosków zostały również poruszone następujące tematy: 

- sprawa bezpieczeństwa oraz porządku na terenie miasta. Przewodniczący Komisji Społecznej 

Stanisław Eggert odczytał projekt pisma do kierownika posterunku policji w Skórczu w tej 

sprawie (załącznik nr 4 do protokołu), 

- radny Rafał Kosecki pytał, jak przedszkole działa w okresie wakacji, na co wicedyrektor Beata 

Bianek odpowiedziała, że przedszkole w lipcu jest nieczynne, natomiast zaczyna działalność 

od sierpnia, 

- radna Bernadeta Rynkowska pytała, co będzie w budynku obecnego przedszkola po 

przeniesieniu do nowego budynku, na co Burmistrz odpowiedział, że są już pewne plany, ale 

w chwili obecnej nie ma jeszcze konkretnych decyzji w tej sprawie. Wiadomo jednak, że będą 

tam na pewno potrzebne prace remontowo – adaptacyjne.  

 Na zakończenie posiedzenia komisji Burmistrz Miasta zdał radnym relację z seminarium 

rewitalizacyjnego, w którym uczestniczył wspólnie z kierownikiem Referatu Gospodarki 

Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji Marcinem Hałasem w kwietniu i w maju br. w 

Wejherowie, Rumii, Bydgoszczy i Włocławku. Burmistrz przedstawił radnym również 

koncepcję budowy nowego budynku komunalnego na działce przy ul. Leśnej w Skórczu, przy 

udziale dofinansowania z Banku Gospodarstwa Krajowego.  

 W związku z brakiem możliwości dokonania wizji lokalnej budowy nowego przedszkola w 

Skórczu przez członków Komisji Gospodarczej i Komisji Społecznej ze względów leżących po 

stronie Wykonawcy inwestycji, Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski 

wystosował pismo do kierownika budowy, pana Grzegorza Dąbka (załącznik nr 5 do 

protokołu). 
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 W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej Roman Pietrzykowski podziękowała wszystkim za przybycie i zakończył 

wspólne posiedzenie komisji o godz. 16.15. Protokół zawiera 3 ponumerowane strony 

maszynopisu 5 załączników. 

 

                 Przewodniczący Komisji Społecznej 

             Stanisław Eggert 

 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 02.06.2022 r.  


